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Pan  

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie postoju firm usługowych w strefie płatnego parkowania 

Szanowny Panie Prezydencie. 

Od czasu wprowadzenia podwyżek w SPP na terenie Miasta Poznania już 

kilkukrotnie zwracali się do mnie przedstawiciele różnego rodzaju firm świadczących 

usługi na rzecz mieszkańców Poznania (kurierzy firm kurierskich, pracownicy ENEI, 

pracownicy INEI, etc.) w sprawie umożliwienia im zakupu karnetów 

na preferencyjnych warunkach umożliwiających parkowanie w strefie płatnego 

parkowania. Kurierzy, monterzy, pracownicy firm świadczących usługi na rzecz 

mieszkańców Poznania zmuszeni są do każdorazowo opłacania postoju w SPP 

na swój własny koszt i rachunek. Zdarza się, że monterzy np. INEI, którzy parkują 

w SPP, aby usunąć usterkę otrzymują karę za chwilowe przekroczenie czasu 

parkowania. Trudno wymagać, aby kurierzy, czy monterzy różnych firm dojeżdżali 

do usługobiorców komunikacją publiczną. Osoby pracujące w w/w sektorach 
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rozumieją potrzebę uiszczania opłat i nie oczekują możliwości bezpłatnego 

parkowania, ale liczą na wsparcie poprzez umożliwienie im zakupu kart postojowych 

na peryferyjnych warunkach.  

Liczę na zrozumienie problemu i podjęcie stosownych działań. 

Z poważaniem

(-) Łukasz Kapustka 


